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Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de Minister van Financiën over 
het bericht dat Rabobank-topman Sipko Schat vertrekt met bijna negen ton 
(ingezonden 15 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Rabobank-topman Sipko Schat vertrekt met 
bijna negen ton»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onverantwoord is dat de heer Schat als een van de 
hoofdverantwoordelijken van het Libor-schandaal niet wordt vervolgd, maar 
wel bijna negen ton meekrijgt van de Rabobank? Zo ja, wat gaat u hieraan 
doen? 

Vraag 3
Bent u bekend met het bericht «Drie ex-Rabohandelaren aangeklaagd in VS 
om Libor»?2 

Vraag 4
Waarom ziet men in de VS wel mogelijkheden om deze handelaren aan te 
klagen en in Nederland niet? Zou Nederland hierin niet het voortouw moeten 
nemen, aangezien het een Nederlandse bank betreft? 

Vraag 5
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het onderzoek van het 
Openbaar Ministerie om tot vervolging van de handelaren van de Rabobank 
over te kunnen gaan?

1 http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2680/Economie/article/detail/3575292/2014/01/10/Rabobank-
topman-Sipko-Schat-vertrekt-met-bijna-negen-ton.dhtml

2 http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/22207285/__Drie_ex-Rabo_handelaren_aangeklaagd_
in_VS_om_Libor__.html
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